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Z A P I S N I K 
 

konstitutivne seje sveta KS Cerkno, ki je bila 7.12.2018 v sejni sobi Občine Cerkno. 

 

Prisotni:, Borut Eržen, Danilo Sedej, Marko Obid, Andraž Drešček, Vid Lahajnar, Saša 

Cvek, Jože Močnik, Andrej Valentinčič, Aleš Tušar, Marko Močnik. 

Ostali prisotni: Valerija Močnik.                              

 

Sejo je v skladu s 3. členom Začasnega poslovnika Sveta Krajevne skupnosti Cerkno vodil 

dosedanji predsednik KS Cerkno, g. Marko Močnik, ki je uvodoma pozdravil navzoče in 

predlagal naslednji  

 

dnevni red: 

1. Ugotovitev števila navzočih novoizvoljenih članov sveta KS 

2. Potrditev mandatov. 

3. Izvolitev predsednika in podpredsednika sveta. 

4. Določitev podpisnikov za razpolaganje s sredstvi na računih KS. 

5. Dogovor o nadaljnjem delu. 

 

AD 1 

 

Ugotovljeno je bilo, da so prisotni vsi novoizvoljeni člani sveta KS Cerkno. 

Marko Močnik je najprej na glasovanje dal začasni poslovnik Sveta krajevne skupnosti 

Cerkno, ki je bil soglasno sprejet. Nato pa je besedo je predal najstarejšemu izvoljenemu 

članu sveta KS Cerkno Marku Obid, ki je sejo vodil v nadaljevanju. 

Marko Močnik je novoizvoljenimi zaželel uspešno delo in se poslovil iz mesta predsednika 

KS Cerkno. 

 

AD 2 

V nadaljevanju je Marko Obid predlagal potrditev mandatov novoizvoljenim članom sveta. 

Mandati so bili soglasno potrjeni. 

Marko Obid je predlagal, da Jože Močnik iz Poljan, prevzame skrb tudi za Labinje, glede na 

to da nimajo svojega predstavnika v svetu KS. Jože Močnik in ostali člani so se s predlogom 

strinjali. 

Marko Obid je izvoljene člane pozval naj podajo predloge za predsednika.  

Danilo Sedej je za predsednika KS Cerkno predlagal Vida Lahajnarja, za podpredsednika pa 

Andraža Dreščka. Brez razprave so ostali člani predloga soglasno podprli.  

 

AD 3 

Za podpisnika za razpolaganje s sredstvi na podračunu KS Cerkno sta bila soglasno določena 

predsednik Vid Lahajnar in podpredsednik Andraž Drešček. 

 



AD 4 

 

Marko Obid je prisotnim razložil način dosedanjega dela sveta KS Cerkno. Vsak član je 

predvsem skrbel in dajal predloge za vas oz. okoliš iz katerega je prihajal. Na ta način je bila 

pokrita celotna KS. Veliko časa na sejah je bilo posvečeno mrliški vežici v Cerknem ter 

prehodu za pešce iz Cvetkove ceste proti Labinjam.  

 

Andraž Drešček je povedal, da se bo proračun oz. sredstva, ki bodo namenjena KS oblikovala 

iz predloga KS, v katerem morata biti predstavljena dva večja in trije manjši projekti. 

 

Borut Eržen je dodal, da je izdelan projekt za nadstrešek z ureditvijo dostopa do mrliške 

vežice. 

 

Aleš Tušar je bil mnenja, da Cerkno potrebuje novo vežico. 

 

Danilo Sedej je dodal, da mora KS najprej dobiti jasno stališče občine, kako bo potekalo 

financiranje KS. V nadaljevanju ga je zanimalo, če KS ne skrbi več za mesečno tržnico ter 

kako je bil plačan vzdrževalec. 

 

Valerija Močnik je pojasnila, da se je s sprejetjem Odloka o rabi javnih površin vse 

obveznosti, kot tudi plačilo najemnin s strani ponudnikov preneslo na občino. Vzdrževalec je 

bil plačan preko podjemne pogodbe. 

 

Danilo Sedej je bil mnenja, da bo potrebno te pristojnosti prenesti nazaj na KS. Zanimalo ga 

je koliko podjemnih pogodb ima KS in njihovo trajanje. 

 

Valerija Močnik je povedala, da je KS v letu 2018 imela sklenjene štiri podjemne pogodbe, in 

sicer za vzdrževanje pokopališča, urejanje zasajenih gredic, čiščenje poslovnih prostorov KS 

in mrliške vežice ter za vzdrževanje cest. Le te se sklepajo za obdobje enega leta. 

 

Vsi člani so bili mnenja, da gre v tem primeru za veliko finančno breme KS, ker pri 

podjemnih pogodbah gre za eno najdražjih pogodb. Podan je bil predlog, da do naslednje seje 

vsak član poskuša najti boljšo rešitev (npr. ljudi, ki bi se jih dalo plačati preko s.p.,…). 

Smiselno bi se bilo dogovoriti z občino, da bi zaposlila človeka, ki bi skrbel za pokopališče, 

čiščenje Cerkna… 

 

Andraž Drešček je podal prošnjo organizatorjev decembrske Pravljične dežele, glede 

sofinanciranja stroškov. 

 

Danilo Sedej je predlagal da organizatorji pošljejo program z okvirnimi stroški, na podlagi 

katerega se bo lažje odločiti o višini sofinanciranja. 

 

Borut Eržen je povedal, da je nujno sanirati fuge okoli cerkve, ker se že dela škoda. Bil je tudi 

mnenja, da je na trgu pred fontano potrebno določiti mesta kjer se bo postavljal šotor za razne 

prireditve. Nujna je sanacija podpornega zida na »žvinskem placu«. 

 

Andraž Drešček je menil, da smo slabo opremljeni z defibrilatorji. 

 



Na koncu seje se je dogovorilo, da se naslednja seja sveta KS Cerkno skliče okoli 15. januarja 

2019, do takrat pa vsak član pripravi predloge za nadaljnje delo. Gradivo za seje se pošilja po 

elektronski pošti, razen Jožetu Močniku, ki nima elektronskega naslova. 

 

Seja je bila zaključena ob 19.45. 

 

 

    Zapisala:  Predsednik sveta KS: 

Valerija Močnik      Vid Lahajnar 


